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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért árulták el a magyar méhészeket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A MAGOSZ által Jakab István vezetésével megszervezett tüntetésre becsülettel elment több száz 
méhész. Kiálltak a kormány által propagált ukrán terménybehozatal ellen!

Reménykedtek abban, hogy most az egyszer ez nem propagandaszöveg lesz, most talán igazat 
mond a Fideszbe betagozódott érdekvédelmi szervezetnek álcázott MAGOSZ!

Aztán pillanatok alatt ébredt fel a méhésztársadalom, Jakab István és Győrffy Balázs bohócot 
csináltak a magyar méhészekből! Orbán Viktor rá nemsokra aláírta az ukrán méz behozatalának 
feloldását!
 Megszégyenítették a méhészeket, akik kiálltak az igazukért támogatva a MAGOSZT és a 
kormányt!
 Nagy István agrárminiszter egy nekem írt válaszában azt írta elfogyott idehaza a vegyesméz!
 Ez már akkor is tudható volt, hogy nettó hazugság! Nem fogyott el Magyarországon a vegyesméz, 
csak drágább, mint az Ukrajnából beáramló akármi!
 Kik azok a mézpalackozók, akinek az profitja miatt tönkretesznek egy egész ágazatot?
 Kik azok, akiknek a bizonytalan eredetű ukrán méz jobb, mint a magyar vegyesméz?
 Mit üzen a tönkretett méhészeknek? Menjenek a kínai akkugyárba dolgozni?

Tisztelettel,

Bencze János


